
 

 

  

Verksamhetsberättelse 

            för år 2023 
                                                    
Vid årets slut var vi totalt 120 medlemmar 

inom vår krets, mot 120 vid samma tid  

förra året.  
 

 

Styrelsen har fr.o.m. årsmötet 2023-03-20 

bestått av följande personer: 
 

Vakant - ordförande  

Kerstin Sandqvist-Larsson - vice ordförande   

Lars-Göran Nilsson - sekreterare 

Jan-Olof Lundström – kassör                                                              

Sara Larsson - ledamot 

Inger Höglund - ledamot 

Johanna Teag - suppleant 

 

Styrelsen har haft 5 öppna protokollförda 

styrelsemöten:16/1, 27/2, 21/8, 2/10 och 14/11. 

Minnesanteckningar från den 13/5.  

Ett konstituerande styrelsemöte hölls den 3/4. 

 

 

Årsmöte hölls måndagen den 20 mars  i 

ABF:s lokal. 

Vice ordförande öppnade mötet med att hälsa 

alla välkomna. 

 

Valberedningen föreslog, att vi även i år 

skulle rotera ordförandeposten mellan 

styrelseledamöter, vilket också blev stämmans 

beslut.  

 

Till mötesordförande utsågs Leif Alperud.  

 

 

 

 

 

 

 

Till ordinarie styrelseledamöter omvaldes  

Kerstin, Jan-Olof, Lars-Göran, Sara och Inger  

Till suppleant omvaldes Johanna Teag. 

Årsmötet beslutade i enlighet med val-

beredningens förslag. 

11 personer deltog vid årsmötet. 

Kretsen bjöd på fika. 

 

 

Konstituerande styrelsemöte hölls den 3/4 där 

styrelsefunktionerna fastställdes i enlighet 

med årsmötets förslag.  

• Ordförandeposten vakant. Beslöts att 

ordförandeskapet skulle rotera inom 

styrelsen mellan Jan-Olof, Kerstin, 

Inger och Sara med 3 månader i taget 

för var och en. 

• Kerstin Sandqvist-Larsson (vice ordf. 

            och mail-ansvarig) 

• Lars-Göran Nilsson (sekreterare.) 

• Jan-Olof Lundström (kassör + 

hemsida/kalender/web-ansvarig) 

• Sara Larsson (ledamot) 

• Inger Höglund (ledamot) 

• Johanna Teag (suppleant) 

 

Anja Lindfors (FB-ansvarig) 

Jenny Glaas (Hemsideansvarig) 

 

Mandatperioden är 2 år för styrelsemedlem. 

 

Ordförande väljs på 1 år. 

 

 

 

 



 

- Ordförande presenterade upprättad   

verksamhetsplan. 

 

- Kretsens medlemsutskick innehållande 

vårens och sommarens program för 2022   

mejlades ut till alla medlemmar, som har  

mejladress.  

 

- Programblad med kretsaktiviteter för 

sommaren och hösten-23 delgavs 

intresserade.    
 

 

 

Brattåkersbroschyren  

Kretsen tilldelades 10000 kr i aktivitetsstöd 

från länsförbundet under 2022, för att utarbeta 

en broschyr om Brattåker.  

Skyltar, inventeringar 

info-tavlor m.m. skall upprättas. 

Kretsen har även i år arbetat med att 

förfärdiga broschyren.  

I slutet av året var Marlene Lahti  klar med 

den slutliga grafiska utformningen av 

broschyren till en kostnad på ca 1000 kr. 

Kretsen beslöt att anlita Vindelns Offset 

Reklam för tryckning av broschyren. 

Tryckning av broschyren sker under våren 

2024. 

Kommunen ställer sig positiv till vår broschyr  

och kommer att lägga ut Brattåker som 

utflyktsmål på kommunens websida. 

Kretsen söker även kulturbidrag via kommun 

för omkostnader i samband med tryckningen. 
 

 

 

Arrangemang och utflykter 

 
13/2 Föredrag  

Ornitolog Christer Olsson berättade till bilder 

om olika fågelarter i Västerbotten. 

Ett intressant föredrag som lockade 30 

personer.  

 

 

 

 

 

26/3 Ugglelyssning 

Vi träffades i ABF:s lokal för inledande 

samtal. Henrik Sporrong visade bilder på  

olika ugglearter och spelade upp deras olika 

läten. Under rundturen med bilar var det bara 

några enstaka pärlugglor som vi kunde höra. 

Inget bra uggleår. Vi var 13 personer som 

deltog. 
 

 

 

24/4  Fågelexkursion 

Även i år gjorde vi en utflykt till Umeådeltat, 

under ledning av vår fågelexpert Henrik 

Sporrong.  

Första anhalt i Rödå:-Bl.a.tornfalk, 

skogssnäppa och 16 enkelbeckasiner. 

Vid Bergön:Rundvandring ut till ”Stora 

Tuvan”, där vi konstaterade spår efter den 

sällsynta vitryggiga hackspetten.  

Degernäslimpan: - Bl.a. vigg och krickor.  

Storavan:- vitkindade gäss, fiskjusar, 

salskrakar och stjärtänder.  

På väg in mot Umeå vid OBS-ladan:- 

1kärrhök och 1 tornfalk. 

Vi var 5 personer som deltog. 

 

 

6/5 Klädbytardag   

I vanlig ordning genomförde vi denna 

klädbytardag. Lokal: Hvilan fhsk. 

Sara och Kerstin ansvarade. 
 

 

 

13/5 Arbetsdag i Fäboden 

Vedkapning/vedklyvning med hjälp av Alf 

Söderlunds maskin och Göran Häggströms 

traktor. Vi var tre personer från kretsen som 

deltog. 

 

 

4/6 Pilgrimsvandring 

I samarbete med Svenska Kyrkan gjordes en 

vandring längs Isälvsleden. Från kretsen 

deltog Jan-Olof Lundström, som berättade om 

dödisgropar och genomförda bränder längs 

leden. 
 

 

 



 

8/6 Exkursion till Ekoparken Skatan 

I samarbete med Svea Skog bjöds kretsen på 

en intressant rundvandring i gammal tallskog  

med höga naturvärden i parken längs Isälvs- 

leden. Ciceroner var naturvårdsspecialisterna 

Viktoria Tegenfeldt och Anna-Maria Rautio. 

Intressanta diskussioner kring bl.a. skogs-

historik, naturvårdande skötsel mm. 

Vi var 5 personer från kretsen som deltog. 
 

 

12/6 Arbetsdag på Brattåker 

Jan-Olof och Lars-Göran sågade till träbänkar 

av några nedhuggna träd, att användas vid 

eldstaden . 
 

   

1/7 Blomstervandring-Stora Orrberget   

17 personer (många från Umeå) hade sökt sig 

till vandringen som utgick från Rengård i 

Rödå. På väg upp till Stora Orrberget, hittades 

många spännande blommor och örter bl.a. 

örnbräken och låsbräken. 

Ciceron var Henrik Sporrong. 
 

 

 

22/7 Ängens dag/Brattåkersslåttern      

7 personer hjälptes åt att slå gräset med liar på 

ängarna runt stugan. Med räfsor och krattor   

bars gräset bort. 

De nya träbänkarna invigdes och sedvanlig 

lunch med filbryta och fläsk intogs vid vår 

eldstad. 
  
 

 

19/8 Nationalälvens dag 

Bland alla aktiviteter nere vid 

”Kvarnområdet” deltog kretsen även i år med 

Naturfalken. Vi var fem personer från kretsen 

som ansvarade. Många barn kunde också 

prova på ansiktsmålning. Naturum var öppet 

för allmänheten. 

Kretsen ansvarade för marschalltändning över  

landsvägsbron kl.22.00. Ca 25-30 personer, 

varav många ungdomar, hjäptes åt att tända 

ett 60-tal marschaller. 

Den gamla bron byggdes 1921-1923, så det 

var hundraårsminne av brobygget detta år. 

 

  

28/9 Tjäderbergets mångfaldspark 

Lars-Göran, som ingår i referensgruppen 

besökte även i år SCA:s mångfaldspark för att  

se vad som hänt i parken senaste året.   

Gruppen gjorde bl.a.fältbesök vid utfört luck- 

huggningsförsök i contortaskog.  

Fältbesök i 100-årig tallskog, där åtgärder 

som ringbarkning, katning och innokulering 

av tallticka utförts. Besök i lövdominerad 

skog, inför kommande naturvårdsbränning.  
 

 

 

7/10 Röjning Brattåker 

Inger, Janne, Jan-Olof och Lars-Göran hjäptes 

åt röja sly i och längs ängarna runt stugan 

uppe på Brattåker.Första snön kom denna dag. 
 

 

 

14/10 Klädbytardag  

Utgick på grund av denna dag sammanföll 

med Littforsfestivalen. 
 

 

 

 

Andra arrangemang 

 
 

28/3 Länsförbundets digitala Kretskonferens  

Ingen från kretsen deltog. 

 

 

28/3 Länsstämma 

Länsförbundets årsmöte hölls även i år 

digitalt. 

Ingen från kretsen deltog.  

 
 

17-18/6 Riksstämma 

Riksstämman hölls i år i Västerås. 

Inget ombud från kretsen deltog. 

 
 

28/10 Länsförbundets Höstkonferens  

Den årliga höstkonferensen hölls i år i 

Skellefteå. 

Ingen från kretsen deltog 

 



 

 

Övrigt 
 

Ledföreningen/Naturleder 

Under 2022/23 tas förslag om hur olika leder i 

kommunen ska förvaltas. Avtal upprättas 

mellan Ledföreningen (=Naturleder) och 

berörda byaföreningar. Rutiner för skötsel,  

markeringar och enhetlig skyltning av alla 

leder kommer att upprättas. 

Sökta pengar via LONA-ansökan har beviljats 

Ledföreningen har beviljats 50000kr i projekt- 

pengar, som skall användas till utvecklande 

av Tavelsjöleden-Vindelälvsleden-och 

Tvåälvsleden. 

Nf-kretsen ingår i den nybildade 

ledföreningen. Medlemsinsatsen skall vara 

arbetad tid. Nf-kretsens kassör uppdras att 

administrera projektpengarna. 

  

 

30/9 Tvåälvsloppet 

Ett stort antal löpare (188 st)sprang denna dag 

längs Tvåälvsleden och Isälvsleden. 

Arrangör: TTGU 

 

- Kretsen har besvarat digital enkät från Riks. 

   

- Visst samarbete mellan kretsen och Holmen 

Skog ang. Brattåker har pågått under året. 

Innan åtgärder som röjning, gallring  och 

transporter skall utföras av Holmen skall  

samråd med NF-kretsen ske. Detta för att vi 

tillsammans skall minimera skador på 

ängsmarker, odlingsrösen och kultur-

lämningar. 

 

 

- Kretsen har lämnat in yttrande till 

länsstyrelsen ang. naturreservatet 

Besvärlighetsberget sydväst om 

Åmsele.(Vindelns kommun) Kretsen ställer 

sig positiv till förslaget kring 

reservatsbildning av urskogsområdet. 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

27- 30 jan. Fågelräkning  

För 18:e året i rad genomförde Svenska  

ornitilogiska föreningen(=SOF) kampanjen 

”Vinterfåglar inpå knuten”.  

Likt alla tidigare år är talgoxen den talrikaste 

arten vid fågelmatningarna. Även blåmes och 

pilfink behåller ställningarna.Flera arter 

utvidgar sina vinterområden norrut i takt med 

att klimatet förändras. 
 

 

 

Hemsidan  

På vår hemsida finns nu länkar kopplade till 

länsförbundet och NF-riks. 

Kretsarna i länet har fått förslag till 

välkomstbrev som kretsarna kan skicka ut till 

nya medlemmar. 

NF-Vindelns hemsida. 

Adress: 

www.naturskyddsforeningen.se/vindeln   

 

 

 

Tipsa valberedningen: 

Daniela Nedelcheva 070-2892901  

Anna Erksson 073-9499571 

 

Lokal skogskontaktperson för NF-kretsen: 

L-G Nilsson mobil 070-2310568 

 

 

 


